
PROTOKÓŁ NR XVIII/2012 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 27 kwietnia 2012 roku 
 
 
 
 
XVIII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 27 kwietnia 2012 roku                          
o godzinie 18.00, w sali Klubu Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokółu) oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora,         
Kierownik Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa – Marcin 
Jamry i Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Krotoszynie – Krzysztof Jelinowski. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, 
który powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie           
w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego      
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Następnie przedstawił porządek obrad. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do 
zaproponowanego porządku obrad. Nikt uwag nie zgłosił. 
 
 
Porządek obrad : 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja o wykorzystaniu środków strukturalnych oraz dopłat obszarowych. 
6. Przyjęcie uchwał: 

a) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XI/45/11 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia            
30 września 2011 roku w sprawie ustalenia zasad wypłaty diet dla 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Kobylin, 

b) w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki 
Publicznej Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2011, 

c) w sprawie: podziału wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy         
w Kobylinie za rok 2011, 

d) w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi 
Kobylińskiej     w Kobylinie za rok 2011. 

e) w sprawie: pokrycia wyniku finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej                  
w Kobylinie za rok 2011, 

f) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2012. 
7. Przyjęcie stanowiska w sprawie budowy kopalni węgla brunatnego.  
8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie. 
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Ad 2 
T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółami z sesji w dniu 29 marca br. oraz 
w dniu 11 kwietnia br. i nie wnosi do ich treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma 
uwagi do protokółów. Ponieważ nikt uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółów 
bez ich odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokóły z ostatnich sesji - 15 za.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 
międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 5 
T. DŻYGAŁA zauważył, że informacja o wykorzystaniu środków strukturalnych oraz dopłat 
obszarowych, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokółu, była omawiana na 
posiedzeniach komisji. Informacja składa się z dwóch części. Pierwsza z nich dotyczy 
środków pozyskanych przez Gminę, natomiast druga została opracowana przez Agencję  
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Krotoszynie.. 
M. JAMRY przypomniał, że wnioski o dopłaty bezpośrednie można składać do 15 maja.        
Z 3.680 uprawnionych, na razie wnioski złożyło 1.200 osób. Od stycznia rolnicy otrzymywali 
wnioski, wystarczy je wypełnić, sprawdzić i złożyć w Biurze. Do wniosków była doręczona 
karta informacyjna na której były wyszczególnione powierzchnie ewidencyjno- gospodarcze. 
Są to powierzchnie do których Agencja maksymalnie może przyznać dopłaty. Poprosił, żeby 
sprawdzić te zapisy i w przypadku uwag, zgłosić je do Biura Powiatowego. Kończy się 
finansowanie na lata 2007 – 2013, poprosił, żeby rolnicy rozważyli możliwość skorzystania    
z programów rolnośrodowiskowych. Środków jest coraz mniej i może to być ostatni rok, by 
skorzystać z tych programów. Są to programy pięcioletnie. 
Jeśli chodzi o wymarznięcia, to wczoraj otrzymał informację iż przyjęto wzór wniosków, 
które będzie można składać do Powiatowego Biura. Do jednego hektara można uzyskać 
dopłatę w wysokości 100 zł. Wnioski można składać od 1 maja do 1 czerwca br. Spodziewa 
się, że takie wnioski złoży 3.000 rolników ze wszystkich 3.680. Jest to forma pomocy de 
minimis. 
Każdy korzystający z jakichkolwiek programów i z pomocy finansowej może spodziewać się 
kontroli. Takich kontroli rocznie jest ok. 300. W przypadku stwierdzenia nieprawidłowości, 
można liczyć się z sankcjami.   
Zwrócił uwagę, że Agencja prowadzi też usługi doradcze.    
G. OKUPNIK zapytał, jak komisja gminna ma poświadczać wnioski o dopłaty z powodu 
wymarznięcia. 
M. JAMRY odpowiedział, że należy złożyć wniosek i oświadczenie. Pod podpisem 
wnioskodawcy powinna podpisać się cała komisja.  
T. GIERLIK stwierdził, że dwa lata temu korzystał z doradztwa i dofinansowania. Zapytał, 
czy może zgłosić się ponownie.    
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M. JAMRY zauważył, że jeśli dofinansowanie nie przekroczyło 1500 ero, to można jeszcze 
skorzystać z tej formy pomocy. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 6 
a) 
BURMISTRZ zwrócił uwagę, że  projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XI/45/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 30 września 2011 roku w sprawie ustalenia zasad wypłaty 
diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Kobylin, jest efektem wniosku zgłoszonego przez sołtysów podczas narady w dniu 23 marca 
br. Po przeanalizowaniu wniosku skierował do radnych projekt uchwały uznając, iż 
potrącenie diet w wysokości 30 % za jedną nieobecność na sesji czy naradzie może 
spowodować, że sołtysi mając do wykonania różne czynności w sołectwie, nie otrzymywaliby 
żadnej diety. Często przyczyny nieobecności są niezależne od nich. Dlatego podjął decyzję, 
by zaproponować wykreślenie zapisów o potrąceniach diety. 
G. OKUPNIK przeczytał projekt uchwały. 
 T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XVIII/89/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 kwietnia 2012 roku 

w sprawie: zmiany Uchwały Nr XI/45/11 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 30 września 
2011 roku w sprawie ustalenia zasad wypłaty diet dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Kobylin, 
 

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2011, 
był omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. 
Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
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UCHWAŁA NR XVIII/90/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 kwietnia 2012 roku 

w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2011,  

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: podziału wyniku finansowego 
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy  w Kobylinie za rok 2011, był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. Poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XVIII/91/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 kwietnia 2012 roku 

w sprawie: podziału wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy               
w Kobylinie za rok 2011,  

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej  w Kobylinie za rok 2011, był 
omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. Poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XVIII/92/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 kwietnia 2012 roku 

w sprawie:  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi 
Kobylińskiej  w Kobylinie za rok 2011, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
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e) 
T. DŻYGAŁA podkreślił, że projekt uchwały w sprawie: pokrycia wyniku finansowego 
Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2011, był omawiany na posiedzeniach 
komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. Poprosił przewodniczących komisji 
stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XVIII/93/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 kwietnia 2012 roku 

w sprawie:  pokrycia wyniku finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej  w Kobylinie za 
rok 2011, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
f) 
SEKRETARZ przedstawił autopoprawki do projektu uchwały w sprawie : zmiany budżetu 
gminy Kobylin na rok 2012, stanowiące załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 Zauważył, że zmieniona zostałaby klasyfikacja budżetowa przychodów budżetu zgodnie         
z uchwałą RIO. Środki, które na ostatniej sesji wprowadzono do budżetu jako nadwyżkę, 
zastałyby zapisane jako wolne środki.  
Zmiany planowanych dochodów i wydatków dotyczą tej samej kwoty i są związane z trzema 
pismami od Wojewody Wielkopolskiego w sprawie przyznanych dotacji. Zwrócił uwagę, że 
kwota zaplanowana na stypendia dla uczniów jest wyższa od przyznanej dotacji, ponieważ 
Gmina musi przyznać też własne środki.  
T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania do autopoprawek. Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła autopoprawki.  
T. DŻYGAŁA przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na 
rok 2012.  

UCHWAŁA NR XVIII/94/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 kwietnia 2012 roku 

w sprawie:  zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2012, 
 

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 7 
BURMISTRZ podkreślił, że treść stanowiska w sprawie ewentualnej budowy kopalni 
odkrywkowej węgla brunatnego w gminach Krobia i Miejska Górka, była przedmiotem obrad 
komisji. Ten projekt powstał na bazie informacji o próbnych odwiertach, które są 
wykonywane na terenie tych dwóch gmin. Ze stanowiska firmy PAK wynika, że badania 
dotyczą sprawdzenia jakości pokładów, ponieważ ich ilość jest już udokumentowana. Jeśli 
złoża będą dobrej jakości, to firma wystąpi do Ministra Środowiska o zezwolenie na koncesję 
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na wydobycie. Mówiono już o skutkach negatywnych postania kopalni, o pogorszeniu się 
stosunków wodnych. Dla rolnictwa to duże zagrożenie – jesteśmy w kraju przodującym 
producentem żywności. Moglibyśmy też mieć problemy z zaopatrzeniem mieszkańców w 
wodę. Firma PAK mówi, że jest możliwość regulacji spraw wodnych, ale życie to weryfikuje. 
Jesteśmy zaniepokojeni tą sytuacją, stąd stanowisko Rady. Zostanie ono przesłane 
premierowi, Ministrowi Gospodarki i Ministrowi Środowiska, Wojewodzie 
Wielkopolskiemu, Marszałkowi Województwa Wielkopolskiego, Staroście rawickiemu, 
Staroście gostyńskiemu i burmistrzom zainteresowanym tym problemem. 
T. DŻYGAŁA odczytał projekt stanowiska. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła stanowisko w sprawie: ewentualnej budowy 
kopalni odkrywkowej węgla brunatnego w gminach Krobia i Miejska Górka, 
stanowiące załącznik nr 12 do protokółu.      
  
 
Ad 8 
A.KACZMAREK, sołtys Starkówca, zauważył, że od dwóch tygodni próbuje umówić się       
z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg – Krzysztofem Jelinowskim. Chodzi o drogę 
powiatową przez Starkówiec 5131P. Zapytał, dlaczego wykonano tylko remont wzdłuż 
posesji państwa van Alem i czy są planowane dalsze remonty. Jeśli nie, to mieszkańcy będą 
pisać wnioski do pani von Allen zamiast do dyrektora Jelinowskiego.  
E. JAŃCZAK, sołtys Kuklinowa,   zwrócił uwagę na dziury na drodze Kuklinów – Benice. 
Także duże dziury są na drodze w kierunku Kromolic po skręcie na Wielowieś.  
L. TORCZYŃSKI, sołtys Wyganowa, poinformował, że dwa tygodnie temu pogotowie 
ratunkowe nie wiedziało gdzie jechać na wezwanie. Numery posesji nie są oznakowane po 
kolei. Na skrzyżowaniach dróg powinny być małe drogowskazy informujące o numerach 
domów. Teraz nie wiadomo którędy jechać i można zabłądzić.      
F. HECHMANN, sołtys Berdychowa, podkreślił, że nie uzyskał konkretów od                       
dyr. Jelinowskiego odnośnie tego, co i jak będzie wykonane. 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że praktycznie wszystkie drogi powiatowe są w złym stanie             
i musiałyby zostać wyremontowane. W bardzo złym stanie są pobocza w kierunku Górki, 
zwłaszcza z prawej strony od Kobylina.   
W. STYBURSKI podkreślił, że na jednej z sesji dyr. Jelinowski mówił iż remont drogi          
w Kuklinowie w kierunku kolei przy której zrywano pobocze, jest daremny, ponieważ będą 
tamtędy prowadzone wykopy pod światłowody. Faktycznie, miał racje – droga jest 
przekopana i powstał wał. Zaproponował, żeby dopilnować by firma, która kopie 
światłowody, doprowadziła drogi do poprzedniego stanu. Potrzebny jest też remont drogi od 
torów do Dzierżanowa. Jej stan jest bardzo zły, faktycznie nie ma już twardej powierzchni. 
P. CHLEBOWSKI  zwrócił się do dyr. Jelinowskiego. Jesienią dyskutowano o drogach przy 
których rowy są zarośnięte. Wzdłuż drogi z Czeluścina w kierunku Srok krzewy rosnące przy 
polach „Hodowli Roślin Smolice”, wycięli pracownicy tej firmy. Ale należy jeszcze 
powycinać krzewy przy polach prywatnych właścicieli. Poprosił, by zrealizować to zadanie.  
Na drodze w stronę Rzemiechowa, gdzie położono światłowód, usunięto krzewy, ale zasadne 
byłoby nawiezienie tłucznia do podsypania pobocza. 
Usunięto drzewa wzdłuż drogi Górka – Sroki. Pozostały jeszcze zaznaczone drzewa               
w Kobylinie na ul. Berdychowskiej od torów do mostu. Zaproponował, żeby po prawej 
stronie za topolami, wyrównać teren i utwardzić, żeby piesi mogli tamtędy przejść zamiast 
chodzić drogą po której jeżdżą samochody. 
W. STYBURSKI zapytał, czy będą utwardzane drogi polne. Są drogi i odcinki, które 
wymagają naprawy.  
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J. PATRYAS przypomniał, że w Łagiewnikach pozostały 2 lub 3 suche jesiony w których od 
spodu widać próchnicę. 
G. JACKOWSKI, sołtys Górki, zauważył, że po zgłoszeniu została wymieniona studzienka 
kanalizacyjna. Jednak rura na której jest osadzona studzienka jest pokruszona i konieczna jest 
jej wymiana    
L. TORCZYŃSKI, sołtys Wyganowa, zwrócił uwagę, że na drodze do Fijałowa w okolicy 
cmentarza jest wyrwa, która z czasem się powiększa. Jej likwidacja nie wymaga wiele pracy. 
Zgłaszał to już w ubiegłym roku. 
K. JELINOWSKI podkreślił, że na terenie Gminy rozpoczęły się już remonty dróg 
powiatowych od drogi z Rzemiechowa do Kobylina. W dniu dzisiejszym remontowano drogę             
z Kobylina do Rębiechowa. Następnie będą drogi od Kobylina przez Białą Różę do Górki          
i dalej przez Zalesie Małe do Zalesia Wielkiego. Potem Kanada, Łagiewniki i Starkówiec. 
Następnie będą remontowane drogi z Kuklinowa, przez Rojew do Dzierżanowa, z Kuklinowa 
przez Starygród do Benic i Wielowieś – Nepomucenów. Prace na terenie Gminy będą trwały 
dopóki remonty nie zostaną zakończone. Wszystkie drogi sukcesywnie zostaną 
wyremontowane. 
Droga z Kobylina do Górki, zostanie wyremontowana masą na gorąco. Jest już po przetargu. 
Na ul. Berdychowskiej chciałby po prawej stronie wykonać kanalizację deszczową i następnie 
ten odcinek utwardzić tłuczniem 20 – 25 cm. Te prace zostałyby wykonane na przełomie 
czerwca i lipca. Materiały na podbudowę i odwodnienie są przygotowane. Jeśli chodzi            
o propozycję r.Chlebowskiego utwardzenia ścieżki po prawej stronie ulicy dla ruchu 
pieszego, to powróciłby do tematu po wybudowaniu kanalizacji. 
W Łagiewnikach pozostały dwa drzewa do usunięcia. Zostaną usunięte po rozstrzygnięciu 
przetargu na realizację wycinki w tym roku. To musi być specjalistyczna firma                         
z podnośnikiem koszowym, gdyż obok przebiegają linie wysokiego napięcia. 
Dziury obok cmentarza w Wyganowie zostaną wyremontowane. 
W różnych miejscowościach drogi powiatowe są zniszczone w różnym stopniu. Starają się  
przeprowadzać remonty dróg sukcesywnie. Żaden odcinek drogi nie zostanie pominięty.  
W Starkówcu zostanie zrealizowany remont odcinka asfaltowego. Nie ma natomiast środków, 
by wyremontować odcinek brukowy od Starkówca do Wyganowa. 
Był wniosek o usunięcie uskoku w Łagiewnikach i zadanie to zostanie wykonane. 
Także w kierunku Baszkowa na obiektach mostowych nawierzchnia zostanie sfrezowana         
i uzupełniona masą na gorąco.  
Poinformował, że wpłynął wniosek sołtysa Staregogrodu w sprawie płytek chodnikowych.    
W najbliższym tygodniu odpisze proponując jak to zadanie zrealizować.  
Jeśli chodzi o wkopywanie światłowodów, to na bieżąco jest w kontakcie z firmą, która 
wykonuje te prace. Poszczególne odcinki są odbierane etapami. Odcinek o którym mówi        
r. Syburski nie został jeszcze przyjęty. Podziękował za cenną uwagę.  
M. KOWALSKA, sołtys Rojewa,  zapytała czy można uzyskać odszkodowanie za 
uszkodzone na drodze powiatowej felgi. Wykonano zdjęcia przy dziurach i jest też podpis 
policjanta na wniosku.  
K. JELINOWSKI stwierdził, że jeśli na drodze powiatowej doszło do uszkodzenia pojazdu, to 
poszkodowany powinie zgłosić się do Powiatego Zarządu Dróg. Tam zgłoszenie zostanie 
przyjęte w formie pisemnej i potem przekazane do zakładu ubezpieczeń. W tej sprawie 
niezbędne jest złożenie pisemnego wniosku. 
F. HECHAMNN zapytał co z wycięciem topoli, czy zostaną wycięte. 
K. JELINOWSKI zauważył, że jest szereg drzew o których pozwolenie na wycięcie 
wystąpiono do Urzędu Miejskiego. Temat jest w trakcie załatwiania. Jeśli będzie pozytywna 
decyzja, drzewo zostanie usunięte.  
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A.KACZMAREK, sołtys Starkówca, zapytał czy dalszy odcinek drogi za mostem, zostanie 
posypany materiałem ze zrywki pobocza. Stan tej drogi jest bardzo zły.           
K. JELINOWSKI zwrócił uwagę, że nawierzchnia brukowana jest zaniżona, zostanie ona 
uzupełniona frezem. W pierwszej kolejności jednak będą uzupełniane nawierzchnie 
bitumiczne. 
W. POPIOŁEK zwrócił się do sołtysów w imieniu członków komisji szacującej straty. 
Podziękował im za czynny udział i pomoc przy szacowaniu strat z powodu wymarznięć. Bez 
ich pomocy prace komisji nie zostałyby jeszcze zakończone. Postaramy się przygotować 
wszystkie dokumenty do ok. 20 maja br. Protokóły i oświadczenia będą przygotowane           
w porozumieniu z Agencją Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, tak aby rolnicy mieli 
już wszystko gotowe do odbioru. 
Poinformował, że do niego jako do radnego powiatowego, jedna rodzina zwróciła się              
o pomoc w zakupie elementów placu zabaw dla dzieci. Chodzi o rodzinę wychowującą dzieci 
w pieczy zastępczej. Zaapelował o pomoc. Jeśli radni mają ochotę pomóc, to zbierze 
pieniądze i potem zakupi jakiś element w imieniu Rady Miejskiej. 
BURMISTRZ zaprosił s.Torczyńskiego do Urzędu, by uzgodnić szczegóły dotyczące 
drogowskazów i możliwości oznakowania dróg w Wyganowie. Zauważył, że zdarza się iż 
posesje nie są ponumerowane po kolei, ponieważ numeracja była nadawana na przestrzeni 
wielu lat. 
Mamy w budżecie środki na równanie dróg polnych. Jeśli zostaną zgłoszone potrzeby, 
będziemy to realizować.  
T. DŻYGAŁA przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych za rok 
2011 do dnia 30 kwietnia.        
       
 
Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 
19.20. 
 
 
 
Protokółowała :                                                                            Przewodniczy ł :                                                           
 
Magdalena Nowakowska                                                             Przewodnicz ący 
          inspektor                                                                             Rady Mi ejskiej 
                                             
                                                                                                      Tadeusz D żygała 
 

 


